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          11th September 2024 

RE: Primary Homework for the New Academic Year 

 

Dear Parents, 

We hope that your child has enjoyed their first two weeks of the new academic year – it has been a joy 

to see so many happy faces in every classroom! 

We are writing to you today to inform you of changes NIA Smash has made to its homework policy. 

Homework will now be completed by each student into an allocated homework book. This book will be 

used to complete Writing, Reading, Maths and Science tasks. 

Below is a breakdown of the new homework process: 

 Class teachers will upload the homework via Microsoft Teams as a PDF on a Thursday. 

 Students will complete the homework into their new homework book.  

 You may wish to print out the homework, complete and glue into the book. Likewise, pupils can 

write the answers into their book without printing any pages. 

 The completed homework must be brought into school the following Wednesday. 

 The class teacher will then mark and return the completed homework the next day. 

 

We hope that these changes will strengthen your child’s understanding of what they have learned in 

school during the previous week, alongside improving and maintaining high standards of handwriting 

and presentation. 

As always, we thank you for your continued support on your child’s educational journey. 

 

Kind regards, 

Kevin Behan 

DHOA Primary 

 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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  11- 2024بتمبر س

 الواجبات المنزلية الأساسية للعام الدراسي الجديدالموضوع: 
 

  السادة أولياء الأمور الأعزاء، 
 

لقد كان من دواعي سرورنا رؤية  -نأمل أن يكون طفلكم قد استمتع بأول أسبوعين من العام الدراسي الجديد 
   !العديد من الوجوه السعيدة في كل فصل دراسي

   .على سياسة الواجبات المنزلية NIA Smash رات التي أجرتها مدرسةنكتب إليكم اليوم لإعلامكم بالتغيي
سيتم الآن إنجاز الواجب المنزلي من قبل كل طالب في كتاب واجب مخصص. سيتم استخدام هذا الكتاب 

   .لإنجاز مهام الكتابة والقراءة والرياضيات والعلوم
 

   :فيما يلي تفصيل للعملية الجديدة للواجبات المنزلية

   .يوم الخميس PDF بصيغة Microsoft Teams سيقوم معلمو الفصل برفع الواجب المنزلي عبر -
   .سيقوم الطلاب بإنجاز الواجب المنزلي في كتاب الواجبات الجديد الخاص بهم -
يمكنكم طباعة الواجب المنزلي وإلصاقه في الكتاب. وبالمثل، يمكن للطلاب كتابة الإجابات مباشرة في  -

   .تاب دون الحاجة إلى طباعة أي صفحاتالك
   .يجب إحضار الواجب المنزلي المُنجز إلى المدرسة يوم الأربعاء التالي -
   .بعد ذلك، سيقوم معلم الفصل بتصحيح الواجب وإعادته في اليوم التالي -
 

ق، إلى جانب التحسين نأمل أن تعزز هذه التغييرات فهم طفلكم لما تم تعلمه في المدرسة خلال الأسبوع الساب
   .والحفاظ على معايير عالية للكتابة والعرض

   .كما هو الحال دائمًا، نشكركم على دعمكم المستمر في رحلة طفلكم التعليمية
 

 تفضلوا بقبول فائق الاحترام،
 كيفن بيهان

 مدير المرحلة الابتدائية
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